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Eversambos Alveringem  –  Everzwijnenjacht

Het invoeren van het Jachtdecreet heeft de verdere
achteruitgang van het wildbestand niet kunnen
s t o p p e n . Om het aanbod enigszins op peil te kun-
nen houden, worden de traditionele wildsoorten
meer en meer gekweekt. Het overgrote deel van
het wild is tegenwoordig afkomstig uit gespeciali-
seerde fokbedrijven en wordt enkele dagen of uren
voor de jacht in de natuur uitgezet.

In het Eversambos (29 ha groot) in Stavele (Alve-
r i n g e m ) , eigendom van het Vlaams Gewest, z i j n
deze zomer everzwijnen uitgezet en nadien werd
een jacht georganiseerd om de uitgezette everzwij-
nen te doden.

1. Is de minister op de hoogte van de jacht die
deze zomer werd georganiseerd in het Eversam-
bos in Stavele ?

2. Wie heeft toelating gegeven om deze jacht te
laten plaatsvinden ?

3. Door wie werden de everzwijnen in het Ever-
sambos uitgezet ?

4. Het bos is normaal gezien niet toegankelijk
voor publiek.

Hoe komt het dan dat een publieke jacht werd
toegestaan ?

Antwoord

1. In het Eversambos in Stavele (Alveringem), e i-
gendom van het Vlaams Gewest, werden afgelo-
pen zomer geen everzwijnen uitgezet om er
daarna op te jagen.

Wel werd tijdens maaiwerken in juli door een
bosarbeider een hangbuikvarken opgemerkt in
het bos. Het betreft een ontsnapt (of uitgezet)
e x e m p l a a r. Tussen eind juli en half augustus
werd het hangbuikvarken meermaals door de
boswachter gezien. Sinds eind augustus werd
het dier door mijn diensten niet meer opge-
m e r k t . Door mijn diensten werden geen pogin-
gen ondernomen om het dier te vangen of te
d o d e n . Een jachtpartij werd zeker niet door
mijn diensten georganiseerd.

Ik vestig de aandacht van de Vlaamse volksver-
tegenwoordiger op het feit dat het Eversambos
volgend jaar voor het publiek zal worden open-
g e s t e l d . Het ligt niet in de bedoeling om de
jacht in dit domeinbos te verpachten.

Vragen 2, 3 en 4 zijn bijgevolg zonder voorwerp.


